

Maryknoll Fathers' School
Graduation Ceremony and Final Examination
(Form 3)

18 May 2018

Dear Parents/Guardians,

The Graduation Ceremony 2018 will be held on Friday, 25 May 2018 in our Kwongs Hall. There will be no lessons on that day and students need not go to school except those who are going to receive prizes or take up duties.

The Final Examination will be held from 4 June 2018 (Monday) to 21 June 2018 (Thursday).

The Territory-wide System Assessment for Form 3 students will be held on 19 & 20 June 2018 (Tuesday & Wednesday) at school. Students have to sit for tests in Chinese Language, English Language and Mathematics. They must be seated in Form 6 classrooms before 8:10 am. The tests will finish at about 12:30 pm.

The review of examination papers will be held on 22, 25 & 26 June 2018 (Friday, Monday & Tuesday). Students should attend whole-day school according to the normal timetable on these days. In case of suspension of school due to bad weather on 26 June 2018 (Tuesday), the lessons affected will be postponed to the morning session on 27 June 2018 (Wednesday). The schedule for post-examination activities or supplementary lessons will be announced in due course.

Please send your reply via eNotice on or before 24 May 2018 (Thursday).

Yours faithfully,

CKY

Ho Lik Sang Lobo
Principal

Reply Slip

The Principal, Maryknoll Fathers' School

Dear Sir,

I have noted the letter dated 18 May 2018 regarding the Graduation Ceremony and Final Examination. I will encourage my child to prepare well for the upcoming examinations.

Name of student: _____

Signature of parent/guardian: _____

Class & No.: _____

Name of parent/guardian: _____

Date: _____ / _____ / 2018

瑪利諾神父教會學校
畢業典禮及期終考試
(中三級適用)

敬啟者：

本年度**畢業典禮**，訂於二零一八年五月二十五日（星期五）上午在禮堂舉行。除得獎學生及工作人員外，其他學生是日學生毋須回校上課。得獎學生及工作人員有另函通知。

期終考試將於二零一八年六月四日（星期一）至六月二十一日（星期四）舉行。

「**中三學生全港系統性評估**」將於二零一八年六月十九日及二十日（星期二、三）舉行，各中三學生須回校參加中文科、英文科及數學科測驗。學生必須於上午八時十分前在中六課室就座；完卷時間約為下午十二時三十分。

二零一八年六月二十二日、二十五日及二十六日（星期五、一、二）為「**試後檢討日**」，所有學生須按正常時間表全日上課。如六月二十六日（星期二）因天氣惡劣而停課，則於六月二十七日（星期三）上午補回課堂。試後活動或補課等安排，將另行通告。

以上事項，敬希垂注，並請於五月二十四日（星期四）或之前以電子通告回覆。

此致
各位家長

瑪利諾神父教會學校
校長 何力生 謹啟
二零一八年五月十八日

CKY

回條

敬覆者：本人知悉二零一八年五月十八日發出關於「畢業典禮及期終考試」通函的內容。本人定當督促敝子弟善用餘暇，勤加溫習，以準備期終考試。

此覆
瑪利諾神父教會學校校長

學生姓名: _____

家長簽署: _____

班別、班號: _____

家長姓名: _____

日期: _____ 2018 年 月 日